
Уважаеми доц. Чобанов, 
 
Споделям мнението си във връзка с промените в Наредбата за прием в детските градини в 
Столична община от 2-ри юли 2020. 
 
Не разбирам защо отпаднаха всички добри предложения от предишният Ви проект.  
Твърдо ЗА съм, да бъде въведена "уседналост по район" при кандидатстване от следващото 
класиране другия месец!  Така ще се даде предимство на тези деца, които по-дълго време 
са живеели на определено място и ще се прекратят фалшивите адресни регистрации. Не 
съм съгласна уседналостта да бъде отлагана и то без обяснение защо и за кога се отлага! 
Предлагам освен въвеждане на уседналостта, да се прави и проверка, дали родителите са 
си платили дължимите данъци към Столична община, към датата на класиране! 
 
 С уважение: Анелия Йорданова 

 


